## **Pet-Friendly Policy**

## **Terms & Conditions:**

- Pets (dogs and cats) are only allowed to be in the outdoor terrace on the Ground Floor. No pets are allowed in any indoor dining areas.
- Water bowls will be provided for pets (dogs and cats), but no pet food will be served at the restaurant.
- Pets (dogs and cats) are not allowed on sofas, chairs, or any furniture to maintain hygiene and comfort for all guests.
- All pets (dogs are cats) must be leashed at all times and secured to the leg of the chair or table to ensure safety and prevent disruption to other diners.
- To ensure a delightful dining experience for all guests, pet-friendly dining at the outdoor terrace is subject to a time limit of 2 hours per reservation, especially during peak hours.
- Pet owners are responsible for cleaning up after their pets (dogs and cats). We kindly ask that any pets (dogs and cats) exhibiting disruptive behaviour be taken outside for a walk or a short break.
- Louise is not liable for any incidents involving pets (dogs and cats). Pet owners are fully responsible for the care, behavior, and supervision of their pets (dogs and cats) at all times.

## 條款及細則約束:

- 寵物(狗與貓)僅允許於地面層戶外庭園活動,禁止進入任何室內用餐區域。
- 餐廳將為寵物(狗與貓)提供飲水碗, 但不會提供任何寵物食品。
- 為確保衛生與所有顧客的舒適, 寵物(狗與貓)不可座上沙發、椅子或任何家具。
- 所有寵物(狗與貓)須全程繫上牽繩,並固定於椅子或桌腳上,以確保安全並避免 干擾其他顧客。
- 為確保顧客的用餐時光,戶外庭園的寵物友善區於繁忙時段限時2小時。
- 寵物主人須負責清理寵物(狗與貓)留下的任何污物。如寵物(狗與貓)有任何擾 亂行為,請帶牠到餐廳外稍作安撫、散步或休息。
- Louise 對涉及寵物(狗與貓)的任何事故不承擔責任。寵物主人須全程負責及監督 寵物(狗與貓)的照顧和行為。